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                                   Protokół nr VI/2024 

 z dnia 29 października 2024r 

Obradom sesji przewodniczyła Pani Elżbieta Nowak — Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz. Sesja  

rozpoczęła się 29 października br. o godzinie 15:30 w sali sesyjnej urzędu gminy a zakończyła o 

godzinie 17:40 tego samego dnia.  

Ad. 1)  

ad 1) Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym otworzyła obrady VI sesji IX kadencji Rady Gminy Lubasz.  

Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 15 

radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków rady. 

Obecni: 

1. Żaneta Andrzejewska 

2. Leszek Arend 

3. Sławomir Dams 

4. Paweł Dobosz 

5. Katarzyna Fiałkowska 

6. Monika Golik 

7. Łukasz Graj 

8. Andrzej Macyszyn 

9. Zbigniew Magdziarz 

10. Hubert Niezborała 

11. Elżbieta Nowak 

12. Michał Stawujak 

13. Bogumiła Szewczyk 

14. Lucyna Urbaniak – Pielka 

15. Sławomir Wójcik 

  

 Następnie serdecznie powitała Wójta Gminy, Z-cę wójta, Skarbnika Gminy. Powitała również 

wszystkich dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszonych 

gości. 

ad 2) wybór sekretarza obrad 

 Przewodnicząca Rady Gminy na sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego Panią Monikę 

Golik, która wyraziła zgodę aby być sekretarzem obrad.  

 

Głosowano w sprawie wyboru sekretarza obrad 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, 

Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Monika Golik 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Dobosz 

 Przewodnicząca po głosowaniu stwierdziła, że sekretarzem obrad została Pani Monika Golik. 

ad 3) przedstawienie porządku obrad 

 Przewodnicząca powiedziała, że porządek obrad został radnym doręczony. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 1) otwarcie i stwierdzenie kworum 

 2) wybór sekretarza obrad 

 3) przedstawienie porządku obrad 

 4) przyjęcie protokołu z V sesji RG 

 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad V sesji RG 

2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami. 

3. Przyjęcie założeń do projektu budżetu na 2025 rok. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

 2) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2025 roku na terenie 

gminy Lubasz 

 3) wprowadzenia opłaty targowej 

 4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 5) opłaty miejscowej 

 6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze działki nr 49 we wsi 

Dębe 

 7) uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Lubasz 

 8) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Lubasz nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa 

 9) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika 

przyrody na terenie Gminy Lubasz 

 10) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

 11) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024-2036 
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5. Interpelacje i wnioski. 

6. Zakończenie obrad VI sesji RG. 

Radni i wójt nie mieli uwag do porządku obrad, dlatego Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do 

następnego punktu porządku obrad. 

ad 4) przyjęcie protokołu z V sesji RG 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że sekretarzem obrad V sesji była  Pani Katarzyna Fiałkowska. 

Poprosiła ją  o przedstawienie protokołu z tej sesji. Pani Katarzyna Fiałkowska  stwierdziła, że zapoznała 

się z protokołem z obrad sesji, która odbyła się 24 września 2024r. Stwierdziła, że protokół 

odzwierciedla przebieg sesji  i poprosiła radnych o jego przyjęcie bez odczytywania.  

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do protokołu 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji RG 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Dobosz 

 ad 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad V sesji RG 

 Przewodnicząca powiedziała, że radni otrzymali informację o realizacji uchwał podjętych  

w trakcie obrad  V sesji drogą elektroniczną. 

 

Radni nie mieli do tej informacji uwag, dlatego przeszła do następnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami. 

 Informację o działaniach w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy Lubasz Marcin Filoda. 

 Wójt powiedział: 

„ Nieuchronnie zbliża się zakończenie roku budżetowego 2024. Czas zatem na przygotowanie się 

do roku następnego. Końcówka roku jest zawsze bardzo  pracowita. Kończymy rozpoczęte i 

zaplanowane do zrealizowania zadania, a także przygotowujemy budżet na rok następny. 

Dzisiejsza sesja jest tak naprawdę początkiem drogi do przyjęcia budżetu na 2025 rok. 

Proponujemy dziś Państwu radnym przyjęcie założeń  do projektu budżetu oraz przyjęcie stawek 

podatków i opłat lokalnych na następny rok. Dokument pod nazwą „Założenia do projektu 
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budżetu na 2025 rok” szczegółowo omówię za chwile, teraz chciałbym zwrócić uwagę Państwa 

na pewne procesy, które towarzyszyły opracowaniu tego dokumentu. W roku bieżącym proces 

legislacyjny przeszła nowa ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, która w 

istotny sposób zmienia  ujęcia dochodów. Znika tzw. subwencja oświatowa na rzecz również tzw. 

potrzeb oświatowych. Oznacza to, że potrzeby zostały już oszacowane i pozostają one stałe na 

dany rok. Znacznemu zwiększeniu uległ udział w podatku PIT, subwencja rozwojowa. Te 

zwiększone środki mają pozwolić gminom w lepszym stopniu przewidywać wielkość budżetów  

w Wieloletnich Prognozach Finansowych i móc lepiej realizować zadania obowiązkowe. Czy tak 

będzie wkrótce się okaże. Pewne jest to, że wysokość dochodów budżetowych gminy na 2025 

rok oszacowana  zostanie na podstawie nowej ustawy oraz w oparciu o stawki podatków i opłat 

lokalnych, które zostaną dziś Państwu radnym zaproponowane. Podkreślić trzeba, że 

proponowane stawki podatków zostały poddane konsultacjom na  dwóch zespołach doraźnych – 

Radzie Przedsiębiorców oraz Radzie Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Obie rady zaaprobowały 

proponowane stawki, które powinny średnio wzrosnąć w granicach 4-5% . Na ten moment nie 

proponujemy wzrostu stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Ogłoszony 

przetarg na rok następny zostanie otwarty 22 listopada. Dopiero wówczas będzie można rzetelnie 

przeprowadzić analizę potrzeb finansowych na ten cel. W projekcie budżetu planuje się 

uwzględnić środki z programu POLSKI ŁAD w oparciu o uzyskane promesy inwestycyjne na 

realizację projektów inwestycyjnych. Tutaj chciałbym poinformować, że trwają jeszcze 

postepowania przetargowe na realizację  remontów dachów na zabytkowych szkołach w Kruczu 

 i Miłkowie, przebudowy starego budynku szkoły w Goraju, na poprawę usług społecznych 

 i remonty budynków i infrastruktury technicznej na ośrodku wypoczynkowym. Postępowania 

zostały otwarte, ale trwają negocjacje z oferentami dotyczące ostatecznych cen za wykonanie. 

Przy opracowaniu projektu uchwały budżetowej na rok 2025 r. proponuje się przyjąć, że  wzrost 

wydatków bieżących dla gminy wyniesie ok 4-5% przy  prognozowanym średniorocznym 

wskaźniku cen towarów i usług konsumpcyjnych w budżecie państwa na poziomie 104,10 %, 

nastąpi spadek cen energii elektrycznej szacowany na poziomie cen osiągniętych w zakończonym 

postępowaniu przetargowym, wskaźnik wzrostu płac pracowników samorządowych oraz 

zatrudnionych w instytucji kultury wyniesie ok. 5%, przy czym należy uwzględnić wzrost 

najniższego wynagrodzenia płacy zasadniczej do poziomu 4.666,00 zł i stawki roboczogodziny 

30,50 zł. W projekcie budżetu zabezpieczone zostaną wszystkie umowy i zobowiązania ujęte 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, a finansowanie sołectw w 2025r. odbywać się będzie na 

niezmienionych zasadach. Szczegóły, jak już wspomniałem, za chwilę. Powoli końca dobiegają 

prace inwestycyjne w tym roku. Zakończona została budowa drogi  w Kamionce. Na długości 

550 m ułożono pofrez zakupiony w ubiegłym roku. Wykonano pobocza oraz wjazdy. Była to 

trudna inwestycja, gdyż materiał okazał się dość trudnym przeciwnikiem, który nie chciał się 

odpowiednio utwardzić. Będziemy obserwować stan nawierzchni i reagować w przypadku, gdy 

materiał ten nie będzie spełniał odpowiednich warunków. Być może potrzebne będzie ostatecznie 

wykonanie 5 cm sprysku by utwardzić tę nawierzchnię. Zakończyły się też prace na ulicy 

Widokowej w Dębem. Metoda wykonania tej drogi jest taka sama jak w Kamionce. Tam prace 

jeszcze nie zostały odebrane. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 Na początku października została podpisana umowa na realizację zadania pn. „Budowa drogi 

w Nowinie ”.Wykonawcą wyłonionym w drodze postępowania przetargowego jest  

Przedsiębiorstwa Robót Drogowo – Mostowych S.A. z Szamotuł. W postępowaniu o udzielenia 

zamówienia publicznego na realizację powyższego zadania oferta w/w firma była 

najkorzystniejsza. Prace są już bardzo zaawansowane. Umowa obejmuje budowę drogi  

z pofrezu w miejscowości Nowina na długości 500 m od poprzednio wykonanej drogi 

w kierunku końca wsi Nowina. Wartość umowy wynosi 386.333,62 zł brutto z czego 

dofinansowanie ze środków Województwa Wielkopolskiego wynosi 212.250,00 zł, a 50.000,00 zł 

pochodzi z Nadleśnictwa Krucz. W dniu 21 października  z inicjatywy Komendanta 

Powiatowego Policji w Czarnkowie mł. insp. Mikołaja Szydzika odbyła się debata społeczna 

w Lubaszu. Spotkanie poświęcone było bezpieczeństwu seniorów. Spotkanie z seniorami odbyło 

się w siedzibie przy ulicy Szkolnej 2. Zaproszeni  prelegenci przypomnieli seniorom 

o elementarnych zasadach bezpieczeństwa. Kierownik Posterunku Policji w Lubaszu st. asp. 

Piotr Kolassa przedstawił ocenę stanu bezpieczeństwa na terenie działania lubaskiego 

posterunku, omówił funkcjonowanie aplikacji mobilnej „Moja Komenda”, a także przedstawił 

dzielnicowych z terenu Posterunku Policji Lubasz. Specjalista Zespołu do Walki 

z Przestępczością Gospodarczą asp. Natalia Stróżyńska wyjaśniła kwestie dotyczące oszustw 

oraz bezpieczeństwa w cyberprzestrzeni. Ratownik Medyczny Renata Warnkowska omówiła 

podstawowe zasady udzielania pierwszej pomocy w stanach nagłych życia seniora. Dzięki takim 

spotkaniom z seniorami, będzie można dokładnie zdiagnozować realne oczekiwania w zakresie 

bezpieczeństwa a być może i uniknąć zagrożenia. Biblioteka Publiczna Gminy Lubasz im. ks. 

Antoniego Ludwiczaka wraz z Gminnym Ośrodkiem Kultury w Lubaszu w Pracowni Sztuka 

z Natury 11 października 2024 roku zorganizowała spotkanie autorskie z panem Edmundem 

Cichowiczem, który napisał i wydał książkę pt."Z wizytą u Szułdrzyńskich. Lubasz - ciekawostki 

historyczne”. Wydarzenie to swoją obecnością zaszczycili potomkowie Józefa Szułdrzyńskiego. 

który kupił posiadłość lubaską od Tekli Miaskowskiej. Wyświetlony został film pana Edmunda 

pt. "Lubasz 1896 - 2007r.", na który składają się zdjęcia dotyczące różnych dziedzin życia, 

zdjęcia architektury dawniej i te same obiekty teraz. Były wspomnienia potomków rodziny 

Szułdrzyńskich, dla których Lubasz jest miejscem szczególnym. To tu  pochowani są 

w rodzinnym grobowcu przedstawiciele tego rodu. Wśród nich spoczywa na lubaskim 

cmentarzu uhonorowany tytułem Sprawiedliwy Wśród Narodów Świata - Stanisław 

Szułdrzyński. Te i wiele innych ciekawostek można znaleźć w książce, którą można nabyć 

w bibliotece lub u pana Edmunda. Na spotkaniu gościliśmy zwyciężczynie konkursu 

zorganizowanego przez Wielkopolskie Muzeum Narodowe pod hasłem "Wuchta wiary", 

z prezentacją pod tytułem "Józef i Zygmunt Szułdrzyńscy panowie na Lubasz" - Marikę Trafas 

i Karolinę Pieczek z Edukacji Lubasz. Można było obejrzeć nagrodzoną prezentację.  

Dnia 14 października odbyły się ostatnie zajęcia z Nordic Walking Senior Gmina Lubasz 

projektu współfinansowanego przez Ministerstwo Sportu i Turystyki, którego organizatorem jest 

Polskie Stowarzyszenie Nordic Walking a partnerem projektu Gmina Lubasz. Dzień 

później  odbyło się uroczyste podsumowanie ogólnopolskiego projektu, którego nasi lubascy 

seniorzy zakończyli wynikiem 6,5 km. Podsumowania dokonała Pani Instruktor Sylwia Udzik 
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pomysłodawca i realizatorka projektu. Gratulujemy osiągniętego sukcesu wszystkim uczestnikom 

poprzez aktywny udział w zajęciach oraz przełamywaniu swoich barier, natomiast Pani Sylwii 

Udzik dziękujemy za organizację zajęć oraz motywację do działania. 

11 października 2024 r., w Gminie Lubasz odbyła się uroczystość z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej. Było to wyjątkowe wydarzenie, podczas którego złożyliśmy podziękowania 

nauczycielom oraz pracownikom oświaty za ich codzienny trud i zaangażowanie w edukację 

młodych pokoleń. Obchody Dnia Nauczyciela swoją obecnością zaszczycił Proboszcz Parafii 

w Lubaszu, ksiądz Maciej Grześ. W swoim przemówieniu wyraziłem podziękowania wszystkim 

nauczycielom, pracownikom administracji i obsługi, a także emerytom, którzy przez lata swojego 

zaangażowania i poświęcenia mieli ogromny wpływ na rozwój edukacji w gminie. Podkreśliłem, 

jak ważna jest rola każdego pracownika oświaty w kształtowaniu przyszłości młodego pokolenia 

i wyraziłem wdzięczność za ich codzienny trud. Część artystyczną zaprezentowali Tomasz 

Wyrzykowski, absolwent Akademii Muzycznej im. Ignacego Jana Paderewskiego w Poznaniu 

i Kamil Januszkiewicz, absolwent Akademii Nauk Stosowanych im. Stanisława Staszica w Pile. 

Ich muzyczne występy spotkały się z entuzjastycznym przyjęciem zgromadzonych. Wręczone 

zostały nagrody Wójta Gminy  dla wyróżniających się nauczycieli, którzy swoją pracą 

przyczyniają się do rozwoju edukacji w gminie. W tym roku nagrody otrzymali nauczyciele z 

wszystkich placówek oświatowych. Nagrodzonym nauczycielom serdecznie gratulujemy 

i dziękujemy za ich ogromny wkład w rozwój edukacji. Podczas wakacji dwoje nauczycieli 

z Gminy Lubasz uzyskało kolejne stopnie awansu zawodowego na stopień nauczyciela 

mianowanego oraz na nauczyciela dyplomowanego . Wręczyłem akt mianowania a nowo 

mianowany nauczyciel złożył uroczyste ślubowanie. Uczestnicy spotkania mieli okazję do  

rozmów i wymiany doświadczeń. 

 W dniu  8 października Urząd Gminy w Lubaszu odwiedził Samorząd Uczniowski z Zespołu 

Szkół Leśnych im. inż Jana Kloski w Goraju wraz z opiekunem Panią Justyną Wiśniewską. 

Celem wizyty było przekazanie  zebranej przez uczniów szkoły pomocy finansowej na rzecz 

ofiar klęski żywiołowej -powodzi, która dotknęła mieszkańców Dolnego Śląska, Opolszczyzny 

oraz Śląska. Młodzież Zespołu Szkół Leśnych w Goraju wykazała się ogromną wrażliwością 

w wyniku czego udało się zebrać kwotę 5.300,00  zł.  Zebrane pieniądze w całości przy pomocy 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Lubaszu zostały przekazane na rzecz mieszkańców 

sołectwa Stójkowa, jest to mała  wieś położona w województwie dolnośląskim, w powiecie 

kłodzkim, w gminie Lądek-Zdrój.    

Pragniemy złożyć ogromne podziękowania Zespołowi Szkół Leśnych w Goraju za  

bezinteresowną pomoc na rzecz drugiego  człowieka. Podobną inicjatywą wykazało się sołectwo 

Sławno wraz z Kołem Gospodyń Wiejskich, które w trakcie zorganizowanej zabawy sprzedawało 

czekolady, a uzyskany dochód w wysokości 1.700,00 zł przekazany został również jako pomoc 

dla powodzian. W akcję pomocy włączył się także nasz samorząd, który za pośrednictwem 

Gminnego Ośrodka Kultury, szkół podstawowych i przedszkola, Kół Gospodyń Wiejskich 

Gminy oraz organizacji i zespołów działających przy Gminie i GOK zorganizował koncert „Dla 

powodzian”. Event odbył się w ubiegłą sobotę i cieszył się dużym zainteresowaniem. Można 

było skorzystać z poczęstunku przygotowanego przez KGW wpłacając zań dowolną kwotę 
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przeznaczoną dla powodzian. Chciałbym bardzo serdecznie podziękować wszystkim, którzy 

przyczynili się do organizacji wydarzenia, dzięki któremu pokazaliśmy, że jesteśmy „ludźmi 

wielkich serc”. 

Tradycyjnie w pierwszą niedzielę października do Sanktuarium Matki Bożej Królowej Rodzin 

w Lubaszu zawitały chóry z regionu pilskiego. Zabrzmiały piękne pieśni muzyki chóralnej  

a prezentacje festiwalowe poprzedziła msza święta w wyjątkowej oprawie. Wydarzenie zostało 

zorganizowane dzięki współpracy Oddziału Nadnoteckiego Polskiego Związku Chórów 

i Orkiestr w Pile, Samorządu Gminy Lubasz, Gminnego Ośrodka Kultury w Lubaszu, Lubaskiej 

Parafii oraz Powiatu Czarnkowsko Trzcianeckiego. W tym roku zaprezentowały się w Lubaszu  

cztery chóry z Roska, Lubasza, Czarnkowa i Złotowa. Bardzo serdecznie dziękujemy wszystkim 

chórom, współorganizatorom za obecność i cudowny śpiew. 

W sobotę 28 września na placu Wolności w Czarnkowie odbył się pierwszy dzień Festiwalu 

Noteckiego pod hasłem „Najlepsze jest to, co Noteckie”. Na festiwal zjechały się licznie 

pobliskie i zaprzyjaźnione z Czarnkowsko-Trzcianecką Lokalną Grupą Działania gminy powiatu, 

Koła Gospodyń Wiejskich oraz wielu innych partnerów czy lokalnych wytwórców. W tym 

wielkim wydarzeniu dla naszego powiatu brała udział też nasza Gmina. Na stoisku promocyjnym 

naszej gminy mogli Państwo poznać historię Gminy Lubasz spisana w książce Pana Zygfryda 

Kozery pt.,, Lubaskie historie pierwszej połowy XX wieku". Na wystawie starych zdjęć Lubasza, 

które udostępniła nam biblioteka w Lubaszu oraz Pan Edmund Cichowicz można było dostrzec, 

jak wyglądał Lubasz parę ładnych lat temu. Pan Edmund Cichowicz był też obecny na stoisku 

i prowadził sprzedaż książki swojego autorstwa ,, Z wizytą u Szułdrzyńskich Lubasz - 

ciekawostki historyczne".  Każdy mógł też spróbować i poczęstować się owocami z lokalnych 

sadów: jabłkami z sadu Państwa Joanny i Zbigniewa Magdziarza z Lubasza oraz jabłkami, 

gruszkami i śliwkami z sadu Państwa Kamili i Łukasza Grajów z Dębego. O catering i przekąski 

zadbała Restauracja Portus Pana Marcina Błędzkiego w Lubaszu oraz Dom Weselny nad Stawem 

Pana Marcina Smuga ze Stajkowa. Goście bardzo chwalili przygotowany poczęstunek, który 

bardzo szybko zniknął z tac. Za dekorację oraz pokaz lokalnego ogrodnictwa dziękujemy 

Kwiaciarni Flora Pani Sylwii Rychlik w Lubaszu oraz Szkółce Lubasz Włodzimierza 

Przewdzięka z Centrum Ogrodniczego Szymona Przewdzięka z Lubasza. Każdy kto odwiedził 

nasze stoisko znalazł coś dla siebie oraz otrzymał gadżety promocyjne Gminy Lubasz 

na pamiątkę. Dziękujemy za tak liczne odwiedziny oraz zainteresowanie naszym stoiskiem.” 

Do informacji nie było zapytań. 

Ad 3. Przyjęcie założeń do projektu budżetu na 2025 rok. 

 Kolejny temat omówił także wójt a dotyczył założeń do projektu budżetu na 2025 rok. 

Powiedział: „ 

I. DOCHODY  

Wysokość dochodów budżetowych gminy corocznie szacowana  jest na podstawie aktualnie 

obowiązujących ustaw, tj. przede wszystkim w oparciu o ustawę o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego, o podatkach i opłatach lokalnych oraz o podatku rolnym i leśnym.  
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W roku bieżącym nastąpiła zmiana ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego  

(ustawa oczekuje na podpis prezydenta). Prognozy co do projektu budżetu na rok 2025 

obejmujące m.in. wysokość subwencji, PIT ,zostały przekazane już wcześniej. Założenia są 

następujące: 

1)podstawą waloryzacji górnych stawek podatków i opłat lokalnych (podatek od nieruchomości, 

od środków transportowych, opłaty: targowa, miejscowa, od posiadania psów) na 2025 r. jest 

wysokość inflacji za I półrocze 2024r. – w przypadku br. odnotowano wzrost wskaźnika cen 

towarów i usług konsumpcyjnych o 2,7 % ( komunikat Prezesa GUS z 15.07.2024r., poz.645 ). 

Górne stawki podatków i opłat, o których mowa w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych 

ustalone zostały w Obwieszczeniu Ministra Finansów z  dnia 25 lipca 2024 ( MP, poz. 716), 

2) średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających rok podatkowy służy do 

wymiaru  podatku rolnego na 2025r. zostanie opublikowana w komunikacie Prezesa GUS do 18 

października 2024r., 

3)średnia cena sprzedaży drewna za pierwsze trzy kwartały 2024r. jest podstawą do wymiaru 

podatku leśnego na 2025r. i zostanie  opublikowana komunikatem Prezesa GUS do 18 października 

2024r. 

Na potrzeby opracowania projektu budżetu na 2025 rok proponuje się przyjąć, że na terenie naszej 

gminy nastąpi wzrost stawek  podatków i opłat lokalnych średnio o ok. 4 %, w oparciu o przyjęte 

na dzisiejszej sesji przez Radę Gminy stawki w uchwałach. Nie proponuje się wzrostu stawek 

podatku od środków transportowych ze względu na ich przyjęta wysokość w roku poprzednim. 

Dochody ze sprzedaży mienia komunalnego planuje się oszacować przy uwzględnieniu zbycia 

działek w Nowinie i Sokołowie. Założono również sprzedaż drewna pozyskanego z terenów 

stanowiących własność Gminy. 

W projekcie budżetu planuje się uwzględnić środki z programu POLSKI ŁAD w oparciu o 

uzyskane promesy inwestycyjne na realizację następujących zadań : 

1. Budowa sieci wodociągowej miejscowości Krucz i Kruteczek, zbiornika retencyjnego w 

miejscowości Sławienko oraz drogi gminnej w miejscowości Miłkowo” – przewiduje się 

zakończenie w 2025 roku zadania rozpoczętego w  2024 roku, 

2. Budowa sieci wodociągowej do m. Dębe i Krucz, przebudowa sieci wodociągowej i 

modernizacja SUW w Stajkowie i budowa stacji podnoszenia ciśnienia w m. Sławienko” – 

przewiduje się zakończenie w 2025 roku zadania rozpoczętego w  2024 roku, 

3. „Poprawa usług społecznych poprzez modernizację infrastruktury społecznej w Lubaszu” 

– przewiduje się realizacje w roku 2025 i jego zakończenie, 

4. Remont zabytkowego budynku starej szkoły w miejscowości Goraj”, 

5. „Poprawa jakości usług społecznych i rekreacyjnych poprzez likwidację barier 

architektonicznych i remonty budynków publicznych na terenie gminy Lubasz” – okres 

zakończenia realizacji zadania wynikający z wniosku to również 2025 rok,  

6. „Budowa drogi gminnej Lubasz-Antoniewo” – okres  realizacji zadania to lata 2025-2026,   

7. W dniu 12 października 2023r. podpisana została umowa o dofinansowaniu zadania 

pn:”BUDOWA ŻŁOBKA W Lubaszu” program Maluch plus  - z programu „Krajowy Plan 

Odbudowy” oraz z budżetu państwa, która ma zostać aneksowana Przewiduje się 

przeprowadzenie przetargu na zadanie oraz rozpoczęcie prac. Ich zakończenie planowane 

jest na kwietnia 2026,   

8. Przewiduje się dofinansowanie także dwóch inwestycji polegających na remoncie dachów 

na zabytkowych obiektach szkół w Kruczu i Miłkowie, 

9. Przewiduje się dofinansowanie do projektu „Cyfrowy Urząd”. 
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Gmina otrzymała także dotację na zadanie bieżące polegające na zebraniu i utylizacji pokryć 

dachowych z azbestu dla rolników z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.  

Kwoty dotacji celowych  ujęte będą według zestawień przekazanych od dysponentów środków.  

II. W Y D A T K I 

1. Przy opracowaniu projektu uchwały budżetowej na rok 2025 r. proponuje się przyjąć m.in., że: 

- wzrost wydatków bieżących dla gminy wyniesie ok 4-5% przy  prognozowanym 

średniorocznym wskaźniku cen towarów i usług konsumpcyjnych w budżecie państwa na 

poziomie  104,10 %,  

- spadek cen energii elektrycznej szacowany na poziomie cen osiągniętych w zakończonym 

postępowaniu przetargowym, 

- wskaźnik wzrostu płac pracowników samorządowych oraz zatrudnionych w instytucji 

kultury wyniesie ok. 5%, przy czym należy uwzględnić wzrost najniższego wynagrodzenia    

płacy zasadniczej do poziomu 4.666,00 zł i stawki roboczogodziny 30,50 zł, 

- wysokość obowiązkowej składki na Fundusz Pracy nie ulegnie zmianie i wynosić będzie 2,45% 

podstawy wymiaru składek na ubezpieczenia emerytalne i rentowe,+ 

- odpis na ZFŚS według stawki obowiązującej od dnia 1 lipca 2023 r. 

- wysokość składek na Pracownicze  Plany Kapitałowe pracodawcy wynosić będą 1,5 proc. 

wynagrodzenia brutto pracownika,  

- obowiązywać będą uchwały Rady Gminy w sprawie dofinansowania do wymiany systemów 

grzewczych oraz budowy przydomowych oczyszczalni ścieków i szczelnych zbiorników 

bezodpływowych, 

- funkcjonować będzie punkt programu „Czyste powietrze”, 

- dopłata do gospodarki wodno- ściekowej odbywać się będzie w oparciu o przyjętą uchwałę Rady 

Gminy, 

2. Projekt budżetu winien uwzględniać przede wszystkim zobowiązania wynikające ze spłaty rat 

kredytów,  pożyczek  oraz z zawartych umów dotyczących realizacji  budżetu  2024r. oraz 2025, 

a także wynikających z Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

W projekcie budżetu gminy zostaną uwzględnione wszystkie postanowienia wynikające z promes 

programu „POLSKI ŁAD” i KPO na  projekty inwestycyjne wymienione wyżej. Ponadto w 

zakończeniu realizacji zadania „Modernizacja i budowa boisk sportowych  w Lubaszu i Miłkowie 

przewiduje się na rok 2025 niewielką kwotę ze środków własnych.  

W projekcie budżetu zabezpieczone zostaną wszystkie umowy i zobowiązania ujęte w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej m.in. na „Rewitalizację kolejowego ciągu komunikacyjnego 

na liniach kolejowych nr 390/236  Czarnków-Rogoźno- Wągrowiec”, utrzymanie transportu 

publicznego, dotację na  naprawę ścian, tynków zewnętrznych i malowanie cokołu oraz 

czyszczenie elewacji  kościoła w Lubaszu. 

4. W ramach pozostałych wydatków inwestycyjnych  należy założyć  m.in. niewielkie projekty 

dotyczące placówek oświatowych ewentualnie oświetlenia ulicznego w zakresie także poprawy 

efektywności energetycznej. 

5. Finansowanie sołectw w 2025r. odbywać się będzie na niezmienionych zasadach,  tj. 

poprzez  Fundusz Sołecki po uwzględnieniu, że wszystkie wsie sołeckie złożyły kompletne 

wnioski do Wójta Gminy oraz  ze  środków pochodzących  z zagospodarowania mienia 

przekazanego w użytkowanie statutami wsi. 

6. Po stronie wydatków uwzględnione będą wszystkie zmiany dot. realizacji zadań przez gminę, 

wywołane zmianami przepisów prawa wprowadzonymi  w bieżącym roku. 

7. W ostateczności zakłada się ewentualną niewielką emisję obligacji komunalnych na pokrycie 

deficytu budżetu  ewentualnie spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. „ 
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Do propozycji założeń do projektu budżetu gminy na 2025 rok nie było zapytań, ponieważ 

wszelkie uwagi i zapytania były omówione podczas posiedzenia Wspólnych Komisji Rady 

Gminy w dniu 22 października br. 

Głosowano w sprawie przyjęcia założeń do projektu budżetu na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że propozycje założeń przyjęto większością głosów 14 za,  

przeciw 1. 

Ad 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 Projekty wszystkich uchwał zostały omówione podczas posiedzenia Wspólnych Komisji Rady 

Gminy w dniu 22 października br. i dlatego po uzgodnieniach projekty uchwał przedstawiła 

Przewodniczącą Rady Gminy- Elżbieta Nowak, projekty uchwał w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania działki i uchwalenia studium przedstawił Kierownik Referatu Rozwoju Gminy 

Adam Ratajczak a uchwały dotyczące sfery budżetowej przedstawiła Skarbnik Gminy- Renata 

Fąferek. 

ad 1) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir 
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Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/46/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 2) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2025 roku na terenie 

gminy Lubasz 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono  

 

Głosowano w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2025 

roku na terenie gminy Lubasz 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir 

Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/47/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 3) wprowadzenia opłaty targowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie wprowadzenia opłaty targowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir 

Wójcik 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/48/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Radny Paweł Dobosz-  wystąpił z wnioskiem o zmiany wysokości stawek podatku od nieruchomości 

od budynków mieszkalnych lub ich części na 2025 rok: 

- mieszkalnych z 1,19 zł na 1,17 zł,  

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej  z 29,60 zł na 29,00 zł,  

- zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej z 15,920 zł na 15,60 zł, 

- związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych z 6,95 zł na 6,90 zł,  

- budynków letniskowych z 11,48 zł na 11,30 zł. 

Podane zmiany zostały poddane głosowaniu przez radnych, poniżej wyniki głosowania:  

- mieszkalnych z 1,19 zł na 1,17 zł:  głosowanie: za było 1 osoba, przeciw 12 osób, wstrzymały się 2 

osoby, 

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej  z 29,60 zł na 29,00 zł:  głosowanie: za było 1 

osoba, przeciw 11 osób, wstrzymały się 3 osoby, 

- zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej z 15,92 zł na 15,60 zł: :  głosowanie: za było 1 

osoba, przeciw 12 osób, wstrzymały się 2 osoby, 

- związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych z 6,95 zł na 6,90 zł;  głosowanie: za było 1 osoba, 

przeciw 13 osób, wstrzymały się 1 osoba, 

- budynków letniskowych z 11,48 zł na 11,30 zł ;  głosowanie: za było 1 osoba, przeciw 13 osób, 

wstrzymały się1 osoba. 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że zaproponowane wysokości stawek podatku od 

nieruchomości przez radnego po przeprowadzeniu głosowania przez radnych zostały odrzucone. 

Do projektu uchwały więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka 

PRZECIW (1) 

Paweł Dobosz 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Macyszyn, Sławomir Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/49/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 5) opłaty miejscowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Radna Monika Golik – zapytała dlaczego w uchwale w par. 2 pkt 1. nie ma wpisanych takich 

miejscowości jak Miłkowo, Nowina, Miłkówko, gdzie od osób tam przebywających jest pobierana 

opłata miejscowa? 

Wójt – miejscowości te nie są przyjęte poprzez uchwałę Rady Gminy do wykazu miejscowości od 

których pobiera się opłaty miejscowe. 

Do projektu uchwały więcej uwag nie zgłoszono. 

  

Głosowano w sprawie opłaty miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir 

Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/50/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze działki nr 49 we wsi 

Dębe 

Projekt uchwały dotyczący miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

działki nr 49 w  Dębe omówił Kierownik Referatu Rozwoju Gminy Adam Ratajczak. Temat ten 

dokładnie był omówiony podczas posiedzenia wspólnych Komisji Rady Gminy w dniu 17 

października br( komisja planistyczna) oraz w dniu 22 października 2024r – posiedzenie 

wspólnych Komisji Rady Gminy. Poinformował, że w dniu 22 października br wpłynęły do 

Urzędu Gminy w Lubaszu uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru działki nr 49 we wsi Dębe od mieszkańców tej wsi. W dniu 23 

września 2024 roku odbyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie miejscowego 

planu rozwiązaniami. Uwagi były przyjmowane do 22  października 2024r. Załącznik nr 2 do 
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uchwały zawiera rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia złożonych uwag. Pan Adam odczytał 

odrębnie każdą uwagę ( uwag było 10) i została ona poddana pod głosowanie przez radnych. 

Radni jednogłośnie (15 za) byli za tym aby nie uwzględniać uwag mieszkańców. Wyniki 

głosowania radnych pozwoliły na podjęcie tej uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze działki 

nr 49 we wsi Dębe 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir 

Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/51/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 7) uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Lubasz 

 Projekt tej uchwały omówił także Kierownik Referatu Rozwoju Gminy Adam Ratajczak. 

Temat ten dokładnie był omówiony podczas posiedzenia wspólnych Komisji Rady Gminy w dniu 

17 października br( komisja planistyczna) oraz w dniu 22 października 2024r – posiedzenie 

wspólnych Komisji Rady Gminy. W załączniku nr 5 do projektu uchwały znajduje się wykaz 

uwag ( 18 )wniesionych do wyłożonego ponownie do publicznego wglądu projektu studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubasz. Pan Adam 

odczytał odrębnie każdą uwagę ( uwag było 18) i każda została poddana pod głosowanie przez 

radnych. Radni jednogłośnie przegłosowali (15 za) aby nie uwzględniać uwag mieszkańców. 

Wyniki głosowania radnych pozwalają na podjęcie tej uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubasz 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, 

Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, 

Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir 

Wójcik 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/52/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 8) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Lubasz nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Lubasz 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Dams 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/53/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 9) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika 

przyrody na terenie Gminy Lubasz 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i 

konserwacyjnych pomnika przyrody na terenie Gminy Lubasz 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Dams 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/54/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 10) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Dams 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/55/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 11) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024-2036 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024-

2036 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Leszek Arend, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Dams 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 za. 

Uchwała nr VI/56/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 5. Interpelacje i wnioski. 

 Radny Paweł Dobosz – zapytał czy do gminy Lubasz wpłynęły środki finansowe za największą 

frekwencję za wybory parlamentarne? 

Wójt – środków jeszcze nie ma na koncie, środki są już podzielone między jednostkami OSP, 

Kołami KGW -mogą już wnioskować o 5 tys. zł.   

Ad 6. Zakończenie obrad VI sesji RG. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz wobec wyczerpania porządku zamknęła obrady VI sesji Rady 

Gminy Lubasz. 

Sesja zakończyła się o godz. 17:40. 

                                                                       

 

                                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz 

                                                                                     Elżbieta Nowak 

 

Sekretarz obrad 

Monika Golik 

 

  

Przygotował: Elżbieta Janasek 

 


